## 少年警讯创新科技大赛2024-25

## JPC Innovation and Technology Competition 2024-25

## 报名表格

## **Application Form**

每名参加者须独立填写一份报名表格。

Each participant must complete an enrolment form separately.

参赛形式(只限选择其中一款参赛形式,请在适当方格内加上✔号)

**Enrolment Format** (Please choose one of the following and put a where appropriate)

- □ 以个人身份参赛 Individuals
- □ 以组队方式报名参与(每队最多五名队员, 并只适用于高小组、初中组及高中组)
  Team Enrolment (not more than 5 members each, only applicable to Senior Primary School
  Category, Junior Secondary School Category and Senior Secondary School Category)
  - □ 须集齐各队员的报名表格并一并递交申请。

The enrolment form of each team member must be collected and submitted together.

参赛组别(请在适当方格内加上✔号)

**Enrolment category** (Please put a ✓ where appropriate)

- □ 初小组 (小一至小三)
  Junior Primary School Category
  (Primary One to Primary Three)
- □ 高小组 (小四至小六)
  Senior Primary School Category
  (Primary Four to Primary Six)
- □ 初中组 (中一至中三)
  Junior Secondary School Category
  (Secondary One to Secondary Three)
- □ 高中组 (中四至中六)
  Senior Secondary School Category
  (Secondary Four to Secondary Six)

# 参加者资料 Particulars of the Participant 姓名:(中文) (英文) 性别: 班别: Name: (Chinese) \_\_\_\_\_(English) \_\_\_\_\_Sex: \_\_\_Class: \_\_ 出生日期: 身份证号码: Date of Birth: \_\_\_\_\_\_ HKID number: 电话: 电邮: Contact Number: \_\_\_\_\_ Email: 就读学校名称: 地区: School Name: \_\_\_\_\_\_ District:

少讯会员编号(如有):	
JPC Membership Number (If any):	

其他队员数据(组队方式报名必须填写, 初小组不适用)					
Particulars of Other Teammates (Team Enrolment's participants must complete the following.					
		School Category)			
r (or applicable	to builton i minury	sonoor eurogory)			
1	中文姓名	English Nama			
1.	中人灶石	English Name			
		电邮地址(Email Address)			
		电话 (Contact Number)			
2.	中文姓名	English Name			
	, , .	电邮地址(Email Address)			
		电话 (Contact Number)			
2					
3.	中文姓名	English Name			
		电邮地址(Email Address)			
		电话 (Contact Number)			
4.	中文姓名	English Name			
		电邮地址(Email Address)			
		电话 (Contact Number)			
		Condit (tumot)			

家长或监护人资料					
Particulars of the Parent or Guardian					
家长或监护人姓名:					
Name of the Parent or Guar	dian:				
电话:	常用电邮地址:				
Contact Number:	Email Address:				
本人作出声明同意参加者	参与「少年警讯创新科技大赛2024	4-25」。			
I declare that I have given	consent for the participant to take	e part in the 'JPC Innovation and			
Technology Competition 20	023-24'.				
家长或监护人(签署)		(日期):			
Parent or Guardian (Signatu	ure) (Date):				

负责或指导老师资料(如有,请填写以下项目)

Particulars of the Teacher in-charge / Coaching Teacher (If any, please complete the following.)

学校名称:	
Name of the School:	
老师姓名:	
Name of the Teacher:	
电话:	
Contact Number:	
常用电邮地址:	
Email Address:	

## 递交方法

## **Ways of Submission**

1. 邮寄至香港湾仔告士打道5号税务大楼15楼,并注明「少年警讯创新科技大赛2024-25报名表格-公共关系部少年警讯组3收」;

Fill in the form and submit by mail to Junior Police Call (3) Section, Community Relations (1) Division, Public Realtions Wing, 15/F Revenue Tower, 5 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong.

2. 于办公时间内亲身递交至「少年警讯创新科技大赛2024-25」作品收集箱(地址:香港湾仔军器厂街一号警察总部警政大楼一楼接待处旁);

Dropped off in person during office hours in the collection box (at the reception on 1/F, Arsenal House, Police Headquarters, 1 Arsenal Street, Wan Chai, Hong Kong); or

3. 亲身递交至各区警署(请注明警民关系组收);或

Dropped off in person at police stations in various districts (addressed to Police Community Relations Office); or

4. 以团体方式报名(经学校或机构收集,一并递交报名表格):

参加者无须网上报名而直接把已填妥的报名表格, 递交予学校或机构的代表 (如有), 由该代表代为递交报名表格。

Group Enrolment and Submission (collected by and submitted via schools or organizations) :

Participants can complete the enrolment form (online enrolment is not required), and pass to the representatives of the schools or organizations directly. Then the representatives will submit the enrolment forms on their behalf.

个人资料收集声明

### **Personal Information Collection Statement**

有关活动之用。在活动期间将有拍摄或录像;有关相片或影片将用作宣传、检讨或训练之用。数据只会供处理申请的人员参阅,作为审批、联络及相关用途。除非特别注明,少年警讯将保留参加者资料作为大赛相关的纪录之用,否则所有参加者资料将于大赛完结后1年内销毁。参加者如需查阅或修改所提供的个人资料,可以书信方式向少年警讯职员查询。Personal information, which is provided by participants voluntarily, will be used solely for activities related to the 'JPC Innovation and Technology Competition 2024-25'. Access to the information will be restricted to the staff processing the applications for vetting, contact and other relevant purposes. Unless it is specified, particulars of the participants will be kept by the JPC as records of the competition and all such information will be destroyed within one year after the conclusion of the Competition. Participants may write to the JPC staff for enquiries concerning access to or amendment of the personal information provided.

个人资料乃由参加者自愿提供,有关资料只会用作参与「少年警讯创新科技大赛2024-25」

參加者簽署: Signature of the Participant: